
Z A P I S N I K 

 sa Sedme - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2018. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 12, 13. i 14. decembra 

2018. godine 

 

 Sjednica je počela 12. decembra u 13 sati i 35 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su, 

naizmjenično, Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine.  

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio 

da je dnevni red sjednice  

 

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 Poslanik mr Raško Konjević intervenisao je proceduralno i saopštio da, 

saglasno članu 50 Poslovnika Skupštine, poslanici Socijaldemokratske partije 

nijesu dobili tražena obavještenja i objašnjenja od nadležnih institucija, a 

predsjednik Skupštine dao je potrebna pojašnjenja. 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 1. Danijel Živković, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista: 

 „Koliko iznose ukupna ulaganja iz kapitalnog budžeta u sjeverni region od 

početka rada 41. Vlade Crne Gore, koji su benefiti od tih ulaganja i kada se može 

očekivati smanjivanje razlike u razvijenosti između sjevernog, središnjeg i južnog 

regiona Crne Gore?” 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Danijel Živković, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 2. Mr Raško Konjević, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije: 

 „Svaka uspješna ekonomska politika i politika u cjelini rezultira 

poboljšanjem kvaliteta života građana, koji se prvenstveno ogleda u visini 

njihovih zarada i unaprijeđenom društvenom ambijentu u kojem će osjećaj i 

percepcija pravde biti snažno izraženi, a vladavina prava jedan od ključnih 

stubova demokratskog društva.  

 Svakodnevno smo u prilici da čujemo ocjene iz Vlade kako su prethodna i 

ova godina izuzetno uspješne za crnogorsku ekonomiju. Da li mislite da i građani 

mogu da izvedu takav zaključak, posebno oni koji zarade ostvaruju u sektoru 
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obrazovanja, zdravstva ili sektoru bezbjednosti? Da li mislite da su zarade u 

ovim, a i drugim segmentima takve da građanima i njihovim porodicama mogu 

da obezbijede adekvatan kvalitet života? 

 Vlada je predložila Budžet za 2019. godinu, koji, i pored ocjena iz Vlade o 

uspješnoj 2017. i 2018. godini, ne predviđa povećanje zarada u ključnim 

sektorima koji čine državnu upravu. Da li smatrate da su zarade ljekara i 

medicinskog osoblja, prosvjetnih radnika ili pripadnika sektora bezbjednosti 

adekvatne i u korelaciji sa ocjenama o rezultatima ekonomske politike u 

prethodne dvije godine? 

 I pored obećanja ministra finansija, javno datog pred poslanicima, Vlada 

nije za 2019. godinu predvidjela povećanje minimalne zarade i smanjenje 

opterećenja prema poslodavcima. 

  „Vladavina prava je jedina garancija trajnosti države i njenog daljeg 

demokratskog razvoja“ - ocjena je koja može da se čuje i iz Vlade i iz Vaše partije. 

Zakon moraju da poštuju svi i da budu jednaki pred njim, poručuju nam i najviši 

zvaničnici sudske vlasti. Da li mislite da nosioci javnih funkcija, bilo bivši ili 

sadašnji, treba da imaju bilo kakav povlašćen status pred zakonom i da li mislite 

da institucije crnogorske države svojim postupanjem pokazuju i daju javnosti 

takve primjere?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Raško Konjević, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 3. Genci Nimanbegu, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Bošnjačke 

stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i  

Hrvatske građanske inicijative: 

 „Koje aktivnosti je Vlada Crne Gore preduzela od dana njenog formiranja 

28. novembra 2016. godine do danas na polju unapređenja prava manjinskih 

naroda i manjinskih nacionalnih zajednica u sprovođenju ustavnih odredbi iz 

člana 79 Ustava Crne Gore? Molim Vas da mi navedete šta namjeravate da 

sprovedete u narednom periodu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Genci Nimanbegu, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 4. Mr Boris Mugoša, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

 „Imajući u vidu višegodišnji problem izražene strukturne neusklađenosti 

ponude i tražnje za radnom snagom, koji su konkretni rezultati Vladine politike 

u segmentu srednjeg stručnog obrazovanja?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Boris Mugoša, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
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 5. Miodrag Lekić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika SNP – Demos: 

 „Da li kao predsjednik Vlade imate eventualno neko novo saznanje o 

ubistvu Duška Jovanovića koje, kao još nerasvijetljeno u maloj Crnoj Gori, 

predstavlja trajnu bruku ove zemlje i naroda u njoj? 

 Da li javnu izjavu Mila Đukanovića datu 18. 03. 2013. godine, dvije 

nedjelje prije održavanja predsjedničkih izbora, na kojima sam učestvovao, „da 

je Duška Jovanovića ubio mentor Miodraga Lekića“ smatrate državničkim 

doprinosom istini, ili je u pitanju bilo uličarsko klevetanje bez ijednog dokaza, s 

ciljem da se preusmjeri vođenje istrage i utiče na ishod predsjedničkih izbora? 

(Na osnovu te i drugih izjava, jasno je da pod mentorom i organizatorom ubistva 

Duška Jovanovića, Đukanović ukazivao na Vojislava Koštunicu, nekada 

koalicionog partnera DPS-a, čovjeka kojeg sam više puta vidio na televiziji i 

jednom na međunarodnoj konferenciji). 

 Da li smatrate da su nadležni pravosudni organi napravili propust kada su 

tek poslije godinu i pet mjeseci uspjeli da utiču na Mila Đukanovića da najzad u 

tužilaštvu dokazima potvrdi izrečenu izjavu vrlo teških kvalifikacija, prethodno 

ne pokrećući njegovo hapšenje? (Sasvim očekivano Đukanović tužilaštvu nije 

pružio nijedan dokaz, prevodeći njegovu dvostruku klevetu u „političku izjavu“, 

što bi trebalo da znači da je 18.03.2018. godine „legitimno“ saopštio gnusnu 

neistinu). 

 Da li smatrate opravdanim revolt demokratske javnosti ovih dana zbog 

postojanja dvostrukih standarda – konkretno kada su u pitanju  predsjednik Milo 

Đukanović i poslanik Nebojša Medojević, a povodom materije inkriminisanih 

kleveta – što sve proizvodi širi utisak o nepostojanju pravne principijelnosti i 

sigurnosti?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Miodrag Lekić, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 6. Mr Aleksandar Damjanović, predsjednik Posebnog kluba poslanika: 

 „Da li ste zadovoljni načinom na koji se primjenjuje Zakon o povraćaju 

oduzetih imovinskih prava i obeštećenju kako sa aspekta dosadašnje dinamike 

isplate obeštećenja, tako i sa aspekta dinamike rješavanja zahtjeva za povraćaj 

imovinskog prava ili obeštećenja, o kojem broju zahtjeva koji su u proceduri i 

nijesu pravosnažno okončani do 01. 12. 2018. godine se radi i koliki je 

procijenjeni iznos obeštećenja po tim zahtjevima, te da li Vlada Crne Gore planira 

da ubrza proces povraćaja imovine ili obeštećenja imajući u vidu veoma dugo 

trajanje tog procesa?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Aleksandar Damjanović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 
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 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice posvećen 

premijerskom satu i odredio pauzu. 

                                                  

* * * 

 

 Sjednica je prekinuta u 16 sati i 05 minuta, a nastavljena u 16 sati i 30  

minuta. 

  

 Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 

 Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslaničko pitanje 

postavila je: 

  

 1. Poslanica Sanja Pavićević: 

 „Koje oblike podrške organskim proizvođačima u Crnoj Gori pruža 

Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja? Kakvi su efekti javnih poziva koje 

Ministarstvo raspisuje u cilju jačanja podrške organskoj proizvodnji?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Sanja Pavićević je komentarisala odgovor. 

 

 Rafetu Husoviću, potpredsjedniku Vlade za regionalni razvoj, poslaničko 

pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik Andrija Popović: 

 „Šta Vlada preduzima da se zaustavi iseljavanje stanovništva sa sjevera 

Crne Gore, crveni alarm je davno upaljen, a sjeveru prijeti sudbina crnogorskih 

sela koja su danas prazna ili u njima živi uglavnom staračko stanovništvo?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Rafet Husović, potpredsjednik Vlade 

za regionalni razvoj, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 

 Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Miloš Nikolić: 

 „Predlogom zakona o finansiranju lokalne samouprave, koji je Vlada 

utvrdila, predviđene su izmjene velikog broja važećih zakonskih rješenja koja se 

tiču lokalnih prihoda, sistema fiskalne egalizacije, planiranja i izvršenja budžeta 

opštine. Shodno predloženim zakonskim odredbama, opštini se ustupa dio 

prihoda od poreza na dohodak fizičkih lica, i to: 12 % opštini koja pripada 
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primorskom regionu; 14 % opštini koja pripada središnjem regionu, osim 

Glavnog grada kojem se ustupa 15 % i Prijestonice kojoj se ustupa 18 %; 50 % 

opštini koja pripada sjevernom regionu, osim opštini koja ima do 3000 

stanovnika kojoj se ustupa 70 %.  

 Možete li nam, makar okvirno, saopštiti kakve finansijske efekte, izraženo 

u brojevima, očekujete od ovog zakonskog predloga po opštinama, Glavnom 

gradu i Prijestonici, te da li  smatrate da će ove mjere u dovoljnom obimu pomoći 

u finansijskoj samoodrživosti lokalnih samouprava?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Miloš Nikolić je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Branko Čavor: 

 „Koliko je IRF od svog osnivanja do 2018. godine plasirao kredita u 

crnogorsku ekonomiju? Koliko je IRF plasirao kredita u 2017. i 2018. godini i 

koliko je to u odnosu na plan 2017-2020? Koliko je sredstava plasirano za 

prioritetne sektore (turizam, poljoprivreda), za opštine ispod nivoa državnog 

prosjeka i za razvoj preduzetništva tokom 2017. i 2018. godine?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Branko Čavor je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Neđeljko Rudović: 

 „Kolika je do sada, u skladu sa Pravilnikom o postupku oslobađanja od 

plaćanja poreskih carinskih obaveza za izvođenje radova na izgradnji autoputa 

Bar – Boljare, suma poreskih i carinskih obaveza kojih su oslobođeni izvođači i 

proizvođači radova na autoputu? Koje firme potpadaju pod ovaj Pravilnik i da li 

postoji kontrola upotrebe kontrolnih markica? Koliko je do sada tim firmama 

isplaćeno na osnovu povraćaja PDV-a?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Neđeljko Rudović je komentarisao odgovor. 

 

 Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslaničko pitanje 

postavila je: 

 

 1. Poslanica Nada Drobnjak: 

 „Da li su Ministarstvo unutrašnjih poslova i Uprava policije imenovali 

osobe od povjerenja, što je predviđeno Akcionim planom za primjenu R1325 u 

Crnoj Gori?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Dragan Pejanović, državni sekretar 

u Ministarstvu unutrašnjih poslova, a Nada Drobnjak je komentarisala odgovor. 

 

                                                               * * * 

 

 Sjednica  je  prekinuta  u  17 sati  i  30 minuta,  a  nastavljena  sjutradan     

(13. decembra) u 11 sati i 30 minuta.    
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 Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslaničko pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik Dragutin Papović: 

 „Koji su dosadašnji rezultati učešća Vojske Crne Gore u mirovnim 

misijama u Avganistanu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Ivica Ivanović, generalni direktor 

Direktorata za politiku odbrane, a Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 

 

 Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 1. Poslanik Andrija Nikolić: 

 „Na koji način dijaspora - iseljenici iz Crne Gore, kao dobri ambasadori i 

promoteri naše države i njenih strateških interesa, mogu doprinijeti aktivnijem 

procesu integracije Crne Gore u EU i koje su aktivnosti Ministarstva vanjskih 

poslova i Uprave za dijasporu u tom pravcu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Veselin Šuković, generalni sekretar 

u Ministarstvu vanjskih poslova, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

 

 Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica Anka Vukićević: 

 „Koliko je u prosvjeti zaposlenih po ugovoru na neodređeno vrijeme, po 

ugovoru na određeno vrijeme i ugovoru o djelu angažovano na dan 01.12. 2016. 

godine, na dan 01.12.2017. godine i na dan 01.12.2018. godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Anka Vukićević je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik mr Boris Mugoša: 

 „Kakvi su dosadašnji efekti novoosnovanog Fonda za kvalitet i talente i da 

li će nagrađivanje najboljih učenika i nastavnika iz navedenog Fonda postati 

tradicionalna aktivnost Ministarstva prosvjete?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a mr Boris Mugoša je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Mirsad Murić: 

 „U kojoj mjeri Ministarstvo prosvjete podstiče cjeloživotno učenje u cilju 

veće konkurentnosti i trajnog zapošljenja?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 
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 4. Poslanik Danijel Živković: 

 „Da li je planirana rekonstrukcija gimnazije „Tanasije Pejatović“ u 

Pljevljima u okviru programa energetske efikasnosti za 2019. godinu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Danijel Živković je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanica Branka Tanasijević: 

 „Svjetska zdravstvena organizacija je problem vršnjačkog nasilja uvrstila 

u istaknuti javno-zdravstveni problem, koji ugrožava i fizičko i mentalno zdravlje 

djece. Posebno otežavajuća okolnost je to što se ta vrsta nasilja često dešava u 

školi, u okruženju koje se ne može zaobići, a koje bi za svako dijete trebalo da 

predstavlja bezbjednu sredinu u kojoj je moguće razviti sopstvene potencijale. Iz 

tog razloga, interesuje me šta je Ministarstvo prosvjete preduzelo u cilju 

smanjenja problema vršnjačkog nasilja u školama i koje će aktivnosti tim 

povodom preduzeti u narednom periodu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

 

 Mehmedu Zenki, ministru za ljudska i manjinska prava, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 1. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

 „U ime Hrvatske građanske inicijative želim Vam postaviti pitanje koje se 

tiče statusa nacionalnih vijeća, tj. savjeta u Crnoj Gori. Zanima me jesu li 

nacionalna vijeća državni organi, ili se tretiraju kao nevladine udruge?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za ljudska 

i manjinska prava, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

 

 Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik Suad Numanović: 

 „Koliko je u Crnoj Gori otvoreno domova i dnevnih boravaka za stara lica i 

kako se odvija njihova zaštita?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Suad Numanović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „Kako teče realizacija Odluke o raspodjeli finansijskih sredstava za 

projekte koji doprinose razvoju usluga podrške za život u zajednici, donešene 

nakon raspisivanja Javnog konkursa br. 56-757/18-2 od 29. juna 2018. 

godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Branka Tanasijević: 

 „Osobe starije dobi predstavljaju specifičnu i osjetljivu društvenu grupu, 

čiji se udio u ukupnom stanovništvu stalno povećava. Da bi se doprinijelo 

poboljšanju kvaliteta života ovog dijela populacije, neophodna je kontinuirana 

briga zajednice na stvaranju uslova kojim će se unaprijediti njihov položaj. Jedan 

od načina koji predstavlja doprinos u tom smislu je i izgradnja ustanova za 

smještaj starih lica. Iz tog razloga, interesuje me kada će se u Nikšiću realizovati 

projekat izgradnja doma za stare, koji se priprema već duže vrijeme?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

 4. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Uzevši u obzir trenutnu fazu i dinamiku izvođenja radova na izgradnji 

objekta Doma za stare u Podgorici, možete li nam dati informaciju o realnom 

roku završetka radova na ovoj investiciji, koja predstavlja najveći projekat u 

oblasti socijalnih objekata u našoj državi i jednu od najvažnijih aktivnih 

investicija u Glavnom gradu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

5. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „U maju 2018. godine na Osmoj - posebnoj sjednici Prvog redovnog 

(proljećnjeg) zasijedanja postavila sam pitanje u vezi sa rekonstrukcijom 

budućeg Doma za stara lica i penzionere u Nikšiću. U svom odgovoru dali ste 

precizan osvrt na proces nastanka i odobrenja projektnog i građevinskog 

projekta, kao i u vezi sa projektno-planskom i tenderskom dokumentacijom, 

kada ste i najavlli početak radova na izradi objekta u toku 2018. godine. Do 

danas, međutim, nije počela izrada doma. Zašto radovi na Domu za stare još 

nijesu počeli i kada ih možemo očekivati s obzirom na veliki značaj ovog objekta 

ne samo za stara lica koja će u njemu naći svoj smjestaj i mogućnost 

dostojanstvenog života, nego i za one koji će se u njemu zaposliti?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor.  

 

 Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica Marta Šćepanović: 

 „Kakav je stav Ministarstva po pitanju inicijative da se objekat stare 

Osnovne škole „Risto Manojlović“ u Kolašinu, gdje je 15. i 16. novembra 1943. 

godine održana sjednica ZAVNO-a, kulturno valorizuje, odnosno proglasi 

memorijalnim muzejom? Da li u realizaciji ove inicijative možemo očekivati i 

finansijsku podršku Ministarstva?“ 
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 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a poslanica Marta Šćepanović je postavila dopunsko pitanje: 

 „Da li možemo očekivati da će se u ovoj godini određena sredstva 

opredijeliti za sanaciju ovog objekta?“  

 Aleksandar Bogdanović, ministar kulture, dao je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

 2. Poslanik Dragutin Papović: 

 „U kakvom je stanju arheološko nalazište Duklja i da li postoji plan za 

njegovu revitalizaciju?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Tarzan Milošević: 

 „Šta Vaše ministarstvo planira da uradi na unapređenju kulture na sjeveru 

Crne Gore? Koje su konkretne planirane aktivnosti na ovom polju u 2019. godini, 

kao i u nastavku mandata?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Tarzan Milošević je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Andrija Nikolić: 

 „Molim Vas da crnogorsku i nikšićku javnost upoznate sa tim u kojoj su  

fazi pripreme za sanaciju i rekonstrukciju Dvorca kralja Nikole i kada možemo 

očekivati završetak radova na ovom kulturnom dobru od velikog značaja za 

Nikšić i Crnu Goru?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

 

 Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik mr Raško Konjević: 

 „Zašto Ministarstvo ekonomije punih pet godina ne izvršava svoju 

zakonsku obavezu i ne donosi podzakonske akte iz svoje nadležnosti, a u vezi 

sa Zakonom o državnim i drugim praznicima, čime ugrožava pravo desetina 

hiljada radnika na neradne praznične dane, all i pravo onih privrednih subjekata 

kojima to zakon dozvoljava da, u skladu sa zakonom, dobiju dozvolu i organizuju 

rad tokom prazničnih dana?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Bogdan Fatić: 

 „Koji su to projekti koji se realizuju ili koje planirate da realizujete u 

narednom periodu, a koji će pozitivno uticati na smanjenje regionalnih razlika, 
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sa posebnim akcentom na projekte koji treba da doprinesu smanjenju 

nezaposlenosti u sjevernom regionu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Filip Vuković: 

 „Koje aktivnosti resorno ministarstvo planira u sljedećoj godini u funkciji 

valorizacije ležišta mineralnih sirovina?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Filip Vuković je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Genci Nimanbegu: 

 1) „Molim Vas da nam saopštite koji su konkretni benefiti koje lokalna 

samouprava Ulcinj može očekivati od budućeg tridesetogodišnjeg rada 

vjetroparka Možura?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 2) „Molim Vas da nam saopštite koji su rizici i mjere zaštite koje bi Vlada 

preduzela u slučaju da se stave u rad naftne bušotine u podmorju crnogorskog 

primorja, tačnije ispred Ulcinjske rivijere?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanica Daliborka Pejović: 

 1) „Interesuje me da li se i kako Crna Gora sprema za realizaciju koncepta 

digitalizovanog poslovanja i tržišta kao jednog od ključnih preporuka za ubrzan  

ekonomski razvoj, a koji je jedan od osnovnih modela poslovanja koji se 

intenzivno zagovara i na kome se zasniva budućnost Evropske Unije?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Daliborka Pejović je komentarisala odgovor. 

 2) „U odnosu na posljednje preostalo poglavlje koje nije otvoreno u 

procesu evropskih integracija Crne Gore, 8 - Konkurencija, interesuje me da li 

postoje određena otvorena pitanja i dileme, kao i rezerve pojedinih država 

članica EU u odnosu na našu pregovaračku poziciju?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Daliborka Pejović je komentarisala odgovor. 

 

 Nikoli Janoviću, ministru sporta, poslaničko pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik Tarzan Milošević: 

 „Šta Vaše ministarstvo planira da uradi na unapređenju sporta na sjeveru  

Crne Gore? Koje su konkretne planirane aktivnosti na ovom polju u 2019. godini, 

kao i u nastavku mandata?“ 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a 

Tarzan Milošević je komentarisao odgovor. 

 

 Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su:  

 

 1. Poslanica Jovanka Laličić: 

 „Da li su se stekli svi uslovi da konačno otpočne dugo najavljivana 

izgradnja turističkog rezidencijalnog kompleksa u zaleđu plaže „Plavi horizonti“ 

u Tivtu, a koji treba da gradi katarski državni investicioni fond Qatari Diar?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanica Anka Vukićević: 

 „Da li nakon jasnih stavova stručnjaka različitih profila, koji upozoravaju 

na štetne posljedice realizacije projekta prevođenja voda rijeke Zete u Krupačko 

jezero, namjeravate odustati od istog?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Anka Vukićević je komentarisala odgovor. 

 3. Poslanik Mirsad Murić: 

 „Do koje faze je stigla izgradnja obaloutvrda odnosno uređenje korita 

rijeke Ibar i kada se planira izgradnja gradskog kolektora sa sistemom za 

prečišćavanje otpadnih voda?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Nikola Divanović: 

 „Kakva je saradnja Ministarstva održivog razvoja i turizma sa lokalnim 

turističkim organizacijama po pitanju postavljanja turističke signalizacije i koliko 

je važna turistička signalizacija za povezivanje turističke ponude sjevera i juga u 

cilju podsticanja rasta turističkog prometa u oblastima koje imaju izuzetne, ali 

jos neiskorišćene turističke potencijale?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Nikola Divanović je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Danijel Živković: 

 „Kada se očekuje sanacija dvije crne ekološke tačke u Pljevljima,  

flotacionog jalovišta Gradac u sklopu Rudnika „Šuplja stijena“ i odlagališta 

pepela i šljake na Maljevcu u sklopu TE „Pljevlja“?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Danijel Živković je komentarisao odgovor. 
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 6. Poslanik Filip Vuković: 

 „Pravite li procjenu ekonomske vrijednosti čvrstog otpada i tehnogenih 

deponija radi smanjivanja troškova u aktivnostima i postupcima kod zaštite 

životne sredine?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Filip Vuković je komentarisao odgovor. 

 7. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „U trenutku kada Vam postavljam pitanje, delegacija Crne Gore, 

predvođena ministrom vanjskih poslova, gdinom Srđanom Darmanovićem, 

otvoriće pregovore u poglavlju 27 - Životna sredina i klimatske promjene na 

Međuvladinoj konferenciji u Briselu. Molim Vas da crnogorsku javnost upoznate 

sa tokom toga veoma značajnog događaja, da date prognoze u vezi sa trajanjem 

pregovaranja i ukažete na ciljeve koje u toj oblasti namjeravate ostvariti. 

Poglavlje 27 jeste ulaznica Crne Gore u EU. Može li postati prepreka?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

 

* * * 

 

 Sjednica  je  prekinuta  u  18 sati  i  15 minuta,  a  nastavljena  sjutradan     

(14. decembra) u 11 sati i 05 minuta.    

 

 Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Suad Numanović: 

 „Koliko sredstava su Ministarstvo zdravlja i Fond zdravstva uložili u 

kupovinu medicinske opreme i kadrovskog jačanja zdravstvenih ustanova na 

sjeveru Crne Gore za period 2017-2018. godina?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a 

poslanik Suad Numanović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje:  

„Da li postoji zakonska mogućnost formiranja hitne medicinske pomoći u 

opštini Petnjica kako bi se obezbijedila kvalitetna zdravstvena zaštita građanima 

ovog područja?“ 

 Kenan Hrapović, ministar zdravlja, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 2. Poslanica Sanja Pavićević: 

 „Kakvi su efekti osavremenjivanja i optimizacije organizacije zdravstvenog 

sistema Crne Gore korišćenjem informaciono-komunikacionih tehnologija? Koji 

su naredni koraci Ministarstva zdravlja Crne Gore, odnosno servisi koji će 

povećati kvalitet zdravstvene zaštite?“ 

  Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a 

Sanja Pavićević je komentarisala odgovor. 

 3. Poslanik Neđeljko Rudović: 

 „Da li će Ministarstvo zdravlja prihvatiti zahtjev Sindikata doktora 

medicine da se plate doktorima medicine povećaju za 225, specijalistima 350 i 

subspecijalistima za 400 eura?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a 

Neđeljko Rudović je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanica Maja Bakrač: 

 „Zašto je cijena određenih Ijekova veća u Crnoj Gori u odnosu na zemlje 

regiona?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a 

Maja Bakrač je komentarisala odgovor. 

 5. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Da li Ministarstvo zdravlja planira u 2019. godini da opredijeli dio 

sredstava iz svog budžeta za realizaciju projekta rekonstrukcije stare Dječije 

bolnice na Cetinju?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a 

Ana Nikolić je komentarisala odgovor. 

 6. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Kako, nakon dvije godine mandata ove Vlade i rada vašeg Ministarstva, 

ocjenjujete stanje u zdravstvenom sistemu i da li nakon minule dvije godine 

možemo konstatovati da je pred građanima bolji servis zdravstvenih usluga u 

odnosu na period prije toga?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a 

poslanik Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

 „Šta je to na šta ćete Vi i Vaše Ministarstvo staviti akcenat u narednoj 

budžetskoj godini kada je u pitanju oblast zdravstva; koji su to projekti i aktivne 

investicije koje će nas očekivati u narednoj godini, odnosno konkretno, na šta će 

biti usmjereno uvećanje sredstava koje je Vlada Budžetom za 2019. godinu 

opredijelila Vašem resoru?“ 

 Kenan Hrapović, ministar zdravlja, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 

 Suzani Pribilović, ministarki javne uprave, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica Jovanka Laličić: 

 „Da li se sprovode programi obuke za jačanje kapaciteta službenika za 

Ijudske resurse i koji su to? Da li su tim programima obuhvaćeni pored 

službenika na centralnom nivou i službenici na lokalnom nivou?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka javne 

uprave, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik mr Raško Konjević: 

 „Da li starješine organa, bilo ministri ili starješine organa uprave, treba u 

svom radu da poštuju Zakon o državnim službenicima i namještenicima i da li Vi 

za sebe možete reći, kao predlagač tog zakona Vladi i neko ko je u ime Vlade 

zastupao taj Zakon pred poslanicima, da bez izuzetka poštujete i sprovodite taj 

zakon? Možete li navesti, eventualno, ijedan slučaj u kojem taj Zakon nijeste 

poštovali? Da li, recimo, poštujete član 138 Zakona, i mislite li da bi ministri ili 

starješine organa koji ne poštuju ovaj Zakon, kao jedan od ključnih sistemskih 

zakona koji treba da obezbjedi jednakost svih pred zakonom u sistemu državne 

uprave, trebali da budu razriješeni sa svojih funkcija ili na neki drugi način 

kažnjeni?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka javne 

uprave, a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 

                                                        

* * * 

 

 Sjednica je prekinuta u 12 sati i 40 minuta, a nastavljena u 12 sati i 55 

minuta. 

 

 Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „U kojoj je fazi realizacija projekta mosta Verige i da li je Vlada Crne Gore 

odustala od realizacije istog?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Andrija Popović: 

 „Što Vlada preduzima da se završi izgradnja puta Cetinje - Čevo - Nikšić, 

takozvana katunska magistrala, koji se najduže gradi u Crnoj Gori (započet je 

1994. godine)?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Nikola Divanović: 

 „U kojoj fazi realizacije se trenutno nalazi projekat rekonstrukcije 

magistralnog putnog pravca M2, na dionici Bečići - Petrovac? Koja su konkretna 
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unapređenja planirana na ovoj dionici jadranske magistrale i kada se može 

očekivati početak, odnosno okončanje predviđenih radova?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Nikola Divanović je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Momčilo Martinović: 

 „Kada se može očekivati rekonstrukcija i prekategorizacija putnog pravca 

Ulići - Rijeka Crnojevića - Virpazar?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Momčilo Martinović je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Miloš Nikolić: 

 „Kakvi su planovi ministarstva na čijem ste čelu i Vlade u cjelini oko 

izgradnje prve, prioritetne, dionice zaobilaznice oko Budve u okviru trase 

primorske varijante Jadransko - jonskog autoputa?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva. 

 6. Poslanica Maja Bakrač: 

 „Kakvi su planovi Ministarstva saobraćaja i pomorstva u cilju realizacije 

infrastrukturnog projekta koji će povezati dva grada u Boki?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a poslanica Maja Bakrač je komentarisala odgovor i 

postavila dopunsko pitanje:  

„Da li je odlučeno da li će se na Verigama graditi most ili podvodni tunel?“ 

 Osman Nurković, ministar saobraćaja i pomorstva, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

 7. Poslanik Bogdan Fatić: 

 „U kojoj je fazi realizacija radova na izgradnji i rekonstrukciji dionice puta 

Lubnice - Jezerine, a koja predstavlja dio putnog pravca Berane-KoIašin?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

 8. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Da li Ministarstvo saobraćaja planira i kada izgradnju magistralnog puta 

Cetinje-Čevo-Nikšić?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor. 

 9. Poslanik Nikola Rakočević: 

 „Koristim priliku da Vam postavim pitanje - čija je odgovornost što su 

probijeni rokovi za otpočinjanje, a time i završetak radova na starom putu 

Podgorica - Danilovgrad? Važnije od toga, kada će otpočeti radovi i kada 

očekujete stavljanje u punu funkciju ovog putnog pravca?“ 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Nikola Rakočević je komentarisao odgovor. 

 

 

* * * 

 

 Sjednica je završena 14. decembra u 14 sati i 35 minuta.  

 Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.   

 

  

 

Broj: 00-61/18 – 19/2 

Podgorica,  14. decembar 2018. godine 
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